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ΚΑΙ αναπροσαρμογή στις τιμές ιατρικών επισκέψεων εξήγγειλε ο Αλ. Παπαδοπούλας

Αλλάζει 0Μ φαρμάκων
Των ΑΛΙΚΗΣ ΜΑΤΣΗ-

ΜΑΡΙΑΣ ΔΕΔΕ
ην αναθεώρηση της λίστας 
φαρμάκων προανήγγειλε 
χθες ο υπουργός Υγείας

Α. Παπαδοπούλας μιλώντας 
στη Βουλή κατά τη διάρκεια συ
ζήτησης επερώτησης της Ν.Δ. 
για θέματα υγείας.

Ο κ. Παπαδοπούλας είπε α
κόμη πως με'χρι το τέλος του έ
τους θα ανακοινωθεί η πολιτική 
για το φάρμακο που θα είναι 
συνέχεια της προηγούμενης, ε
νώ έκανε λόγο και για αναπρο
σαρμογή στις τιμές των ιατρι
κών επισκέψεων και πράξεων. 
Επισήμανε πως «δεν μπορεί να

υπάρχουν τιμολογήσεις από τις 
αρχές της δεκαετίας του ’90». 
Ανέφερε πως οι επιτροπές που 
ασχολούνται με το θέμα έχουν 
ήδη καταλήξει στον τρόπο: σε 
ταξινόμηση με τη μέθοδο της 
μοριοποίησης για τις ιατρικές 
επισκέψεις και πράξεις και 
πρόσθεσε πως απομένει ακόμα 
να προσδιοριστεί από την Επι
τροπή η τιμή της μονάδας και να 
υπάρξει συνεννόηση με το υ
πουργείο Οικονομικών και το 
Κοινωνικών Ασφαλίσεων για 
τον τρόπο εφαρμογής του νέου 
τιμολογίου.

Ο υπουργός εξέφρασε ακόμη 
την αισιοδοξία του ότι μέχρι την 
άνοιξη του 2001 θα έχουν ολο
κληρωθεί οι διαδικασίες για τις 
προσλήψεις, που ήδη έχουν ε- 
γκριθεί, 5.000 ιατρικού, νοση
λευτικού προσωπικού στο ΕΣΥ.

«ΑκατάΑΑηΑα 
τα αεροσκάφη»

Ανακοίνωσε επίσης πως δεν 
πρόκειται να παραληφθούν τα 
δύο αεροσκάφη-ασθενοφόρα 
μάρκας Piaggio γιατί οι επιτρο
πές παραλαβής έκριναν πως 
δεν είναι κατάλληλα λόγω της 
διάταξης του υγειονομικού υλι
κού και του εύρους της πόρτας 
τους. «Η Piaggio κηρύχθηκε σε

έκπτωση» είπε ο υπουργός.
Ο κ. Παπαδοπούλας παραδέ

χτηκε πως στα νοσοκομεία υ
πάρχουν φαινόμενα αρνητικά 
και υπογράμμισε καταγγελτικά 
πως «κάποιοι δίνουν ψευτομά- 
χες επειδή τους συμφέρει η δια
τήρηση του συστήματος». Τόνι
σε πως ο στόχος της μεταρρύθ
μισης που σχεδιάζει, είναι η εν
δυνάμωση του δημόσιου συστή
ματος υγείας, για να γίνει αυτό 
ανταγωνιστικό. «Ο ιδιωτικός 
τομέας επελαύνει τώρα γιατί υ
πάρχουν αδυναμίες στο δημό
σιο σύστημα» ανέφερε.

Πρόσθεσε ακόμη πως «ο ι
διωτικός τομέας πρέπει να αντι- 
ληφθεί ότι δεν είναι εμπορεύσι- 
μο αγαθό η υγεία και δεν μπο

ρεί να υπάρχει αγριότητα». Εί
πε ακόμη πως έχει ζητήσει, θέ
τοντας συγκεκριμένη προθε
σμία, από νομάρχες να δώσουν 
στο υπουργείο στοιχεία για τις 
ιδιωτικές κλινικές, για τις άδει
ες και τις μεταβιβάσεις που έ
χουν γίνει.

Στάθηκε στα δύο νομοσχέδια 
που θα φέρει στη Βουλή. Το 
πρώτο εντός του έτους, θα αφο
ρά την περιφερειακή συγκρότη
ση του ΕΣΥ, τη διοίκηση των 
νοσοκομείων και τις εργασια
κές σχέσεις, ενώ μετά θα ακο
λουθήσει ένα ακόμη για την 
πρωτοβάθμια φροντίδα υγείας.

Ν.Δ: ΧάΑια 
στην υγεία

Σκληρή γλώσσα χρησιμοποί
ησαν οι επερωτώντες βουλευτές 
της Ν.Δ. παρουσιάζοντας το 
«χάλι» που επικρατεί στο δημό

σιο σύστημα υγείας. Ο κοινο
βουλευτικός εκπρόσωπος της 
Ν.Δ. Ν. Κακλαμάνης επισήμανε 
πως ο γραμματέας του υπουργι
κού συμβουλίου Σ. Κοσμίδης 
«έχει καταργήσει» τον υπουργό 
Υγείας και την υφυπουργό Ανά
πτυξης Μ. Αποστολάκη αφού 
«αυτός απαντάει στα δημοσιεύ
ματα για την πολιτική φαρμά
κου» για να πάρει την απάντηση 
από τον υπουργό πως: η κυβέρ
νηση και τα συλλογικά όργανα 
παίρνουν τις αποφάσεις.

Ο Ν. Κακλαμάνης επισήμανε 
ακόμη πως τα χρονοδιαγράμ
ματα δεν έχουν τηρηθεί και έ
φερε ως παράδειγμα τον πανι
κό που έχει δημιουργηθεί στα 
ψυχιατρικά τμήματα των γενι
κών νοσοκομείων επειδή, δεν 
έχουν φτιαχτεί ακόμη τα δύο 
περίπτερα στο Δαφνί που έπα- 
θαν ζημιές από το σεισμό.


